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RG 0012.1.26.2017                      
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 67/2017  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 20 grudnia 2017 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

  

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

6. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

  

Ad. 4. 

 Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 
inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2018 – I.     

         Projekt w/w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy  
Zbrosławice – II. 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy, Pani Katarzyna Zyga. 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

          Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

c)   zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia Powiatowi Tarnogórskiemu pomocy finansowej na 
dofinansowanie zadania bieżącego – migracja danych ewidencji gruntów i budynków pomiędzy 
funkcjonującym a nowym – III. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy, Pani Katarzyna Zyga. 
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  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d)   w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości            
Szałsza – IV. 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału GG, Pani Beata Dzielicka. 

  Więcej zapytań, ani uwag, nie wniesiono. 

          Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018–2027 
(autopoprawka) – VII.    

   Projekt w/w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska.   

   Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

   Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

f) w sprawie budżetu Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) – VIII. 

          Projekt w.w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

          Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

 Komisja  jednogłośnie   pozytywnie  zaopiniowała  powyższy  projekt  uchwały  (15 głosów „za”,                                     
        0  głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
 

g) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2017-2027 
(autopoprawka) – IX. 

  Projekt w.w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

          Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

h) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2017 (autopoprawka) – X. 

  Projekt w.w uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Zbrosławice – XI. 

 Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

 Przewodniczący Rady, Pan Jan Fels zapytał, czy wydział GK odpowie osobie składającej       
wniosek,  informację o zmianie regulaminu? 

 Pan Michał Skowron odpowiedział, iż tak. 

Radna, Pani Krystyna Graca zapytała, czy pismo osoby składającej o zmianę uchwały w sprawie 
regulaminu było wnioskiem czy petycją? 
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 Pan Michał Skowron odpowiedział, iż była to petycja.  

         Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie 
zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego 
– XII. 

  Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

k) w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków, zatwierdzonych dla Gminnego Zakładu Komunalnego Sp. z o.o – XIII. 

  Projekt w.w uchwały przedstawił p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron. 

  Przewodniczący Radny, Pan Jan Fels zapytał, iż stawka dopłat dotyczy Gminnego Zakładu 
Komunalnego, jednak mamy również innych dostawców wody na terenie naszej Gminy np. w 
Księżym Lesie, czy również innym dostawcom należy się taka dopłata? 

p.o. Z-cy Naczelnika, Pan Michał Skowron odpowiedział, iż uchwała jest przygotowana 
bezpośrednio tylko dla Gminnego Zakładu Komunalnego. Dodał, iż jeżeli chodzi o 
Przedsiębiorstwo Księży Las, nie mają obowiązku przedstawiania taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia. Natomiast z informacji, które posiada cena wody jest zbliżona lub niższa niż cena 
GZK.  

  Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

l) w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Gliwicach skargi 
dotyczącej   uchwały Nr XXXIV/559/06 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 05 lipca 2006r. w sprawie 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zbrosławice uchwałę 
w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Zbrosławice – XIV. 

 Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada.  

Radna, Pani Krystyna Graca zapytała, czy z tego wynika, że Prokurator podjął dopiero teraz 
działania w stosunku do uchwały z 2006r., czyli do uchwały sprzed 11 lat? 

Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż tak.  

  Więcej zapytań, ani uwag nie wniesiono. 

  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (15 głosów „za”,                
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

  

Ad. 5. 

  W wolnych wnioskach głos zabrali:    

 Pani Katarzyna Sosada poruszyła kwestię projektu uchwały w sprawie nadania honorowego 
tytułu „Ambasador Zbrosławic” za zasługi dla gminy Zbrosławice, która był opiniowania podczas 
komisji oświaty. Podczas komisji oświaty członkowie głosowali nad poprawioną wersją w/w 
uchwały. Na wniosek Radnej, Pani Krystyny Graca wprowadzono w § 4 w ust. 1 pkt. 1                           
„4 przedstawicieli wskazanych przez Radę Gminy Zbrosławice”. Pani Sosada poruszyła również 
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kwestię związaną z realizacją budżetu Gmin Zbrosławice na rok 2017r. i sytuacja jest taka, że na 
jednej z inwestycji, chodzi o rozbudowę przedszkola w Świętoszowicach wykonawca nie dopełnił 
wszystkich powinności i w dniu dzisiejszym przed komisją budżetu otrzymała informację, iż cała 
dokumentacja została już złożona, jednak zostały jeszcze dwie rzeczy do opracowania. Może 
wyniknąć taka sytuacją, że w roku 2017 nie dojdzie do końcowego odbioru w związku z tym, nie 
zapłacimy tej faktury (kwota faktury ok. 600.000,00 zł). Realny odbiór może nastąpić przed 
końcem roku 2017 bądź z początkiem roku 2018 i wtedy będziemy Państwa prosić o sesję 
nadzwyczajną, aby zmienić budżet.    

 Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż do biura Rady Gminy wpływa wiele kartek z 
życzeniami świątecznymi, które są dostępne dla Państwa Radnych.   

 

Ad. 6. 

  Przypomniano termin kolejnego posiedzenia, który został ustalony na dzień 8.01.2018 roku o godz. 
1400 w temacie: „Studium zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice”. 

 

Ad. 7. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za dotychczasową współpracę oraz 
złożyła życzenia świąteczne i noworoczne, a następnie dokonała zamknięcia posiedzenia. 

 

Protokołowała                                                                                           Przewodnicząca komisji 

Inspektor J. Cieśla                                                Józefa Boron 

 

 

  

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


